
 
 

 

SPF Seniorerna Horredsbygden 

Protokoll fört vid  styrelsemöte den 17 november 2022 på Hedevallen. 

 §1.  Bengt Carlsson förklarade mötet öppnat och hälsade alla välkomna.  

 §2.  Närvarande var Bengt Carlsson, Bertil Johansson,  Helge Karlsson, Ingela Ottosson, Ingrid Kallin, Kurt Hult, Rolf Hermansson, Gerd Wenander. 

Lennart Gustafsson var med från valberedningen. Elenor Båtsman var frånvarande. 

 §3.  Gerd Wenander valdes att justera protokollet. 

 §4.  Dagordningen godkändes. 

 §5.  Föregående protokoll gicks igenom och lades till handlingarna. 

 §6.  Vår ekonomi är fortsatt god trots ett minus från de senaste månadsmötena. 

 §7.  Bengt informerade att vi nu har 159 medlemmar efter att nyligen fått 2 nya. 

 §8.  Vi utvärderade träffar, kurser och promenader. Vi hade tyvärr få gäster på oktobermötet och fick i all hast kalla in reservunderhållare. Jan Anders 

Jansson skötte det bra. Novembermötet uppfattades onödigt långt. Elbilsinformationen hade kanske passat bättre vid ett lunchmöte. Promenaderna 

vid Åsa och Slätthult fick tummen upp. Vi är ibland så många att gruppen delar på sig vilket försvårar vid information under promenaden. Vänta in! 

 §9. Bengt berättade kort från föreningsträff i Bollebygd. Ingela visade broschyrer vi fick på Folkhälsokonferensen. Vi beslöt att inte beställa några i 

nuläget. 

 §10.  Lennart från valberedningen tackar för nerlagt arbete. Maten vid mötena är uppskattad. Helge Karlsson vill avsäga sig. Inga förslag på ersättare. 

Brukarrådet behöver en representant till. Förslagen blev Anita Svensson 

 §11. Eftersom väldigt få anmälde intresse till Saga teaterns nyårsrevy lade vi ner projektet 

 §12. Priset vid julträffen blir 120 kr då det varit prisökningar på mat m.m. 5 lotterier säljs. Bengt gör ett körschema för kvällen med hålltider. 

 §13. Vårens programblad ska tas fram till nästa styrelsemöte i januari Vi diskuterade lämpliga lokaler när en del församlingshem hålls stängda under 

elkrisen. Horreds församlingshem kan vara en ersättare för Horreds bygdegård någon gång. Troligen ett mer lättanvänt kök där. Frågan får diskuteras 

vidare. 

§14. Vi planerar en liknande minnestund med sång av Gun Svensson och kören till årsmötet. Vi hoppas Bengt orkar göra ett bildspel över året som 

gått. 

§15. Underhållare till vårens möten är beställda. Kerstin J. Mauricio till mars, Annika och Svante Andreasson till april och Peter, Ninni och Christer till 

juni. 

§16. Vi tror att en lunchträff 4 eller 11 maj med tema ekonomi skulle bli bra. Fortsatt planering i januari inför detta. 

§17. Ingrid får i uppdrag att kolla intresse för en vinprovarkväll. Lennart föreslår en framtida ändring av lottpriser p.g.a. ökade pris på vinster. 

Förslaget är 3 lotter för 20 kr. 

§18. Nästa möte blir på Hedevallen d. 12 januari kl. 14. 

§19. Bengt avslutar mötet och tackar för idag. 
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Ingela Ottosson   Bengt Carlsson   Gerd Wenander 

Sekreterare   Ordförande   Justeringsman  

 

 



 
 

 

 

 

 

 


